
De Pas, dat zijn wij allemaal 
Overzicht van steunbetuiging voor Burgerinitiatief 13.445 x De Pas 

 
“Goed initiatief dat wij als KBO graag ondersteunen. 
Zoals gezegd maken wij ook gebruik van ons recht om komende dinsdag in te spreken”. 
 

KBO Heesch 
Voorzitter Piet Ceelen  

 
 
“Wij als Mini Heesch willen graag het burgerinitiatief voor de Pas ondersteunen. Zoiets 
moois moet niet verdwijnen uit ons mooie dorp”.  
 
Ook met Heart Care en dan voornamelijk al onze bewoners willen wij het initiatief zeker 
ondersteunen. Waar moeten we b.v. heen met de carnaval of andere leuke activiteiten die 
er georganiseerd worden. Onze bewoners hebben allen een beperking en worden door 
iedereen in de Pas geaccepteerd zoals ze zijn, iedereen kent ze. En wat is dat fijn. Om deel 
te kunnen nemen aan deze maatschappij en te mogen zijn wie ze zijn”.  

Mini Heesch 
en Heart Care 

Carolien Florussen 
 
 
“Beste initiatiefnemers van dit burgerinitiatief, 
Met veel plezier de tekst gelezen waar wij als Maaslands Senioren Orkest (MSO) achter 
kunnen gaan staan. Ook wij hopen de het voorbestaan van onze Pas blijft voortbestaan of 
nog beter gaat functioneren in de toekomst voor onze inwoners en belanghebbende. 
Het draagt ook zeker bij aan het dagelijkse leven van en voor de vele senioren in Heesch.  
Laat veel wijsheid en goede beraadslagingen hier aan bijdrage voor het welzijn van onze 
inwoners, zeer in de kern Heesch”. 

Maaslands Senioren Orkest 
voorzitter Jan van der Biezen 

 
“Namens de betrokken bestuurders van Stichting Aangenaam Heesch: CC De Pas moet 
geopend blijven. Het gedachtengoed “de huiskamer van Heesch” verdient het om een 
verder invulling te krijgen als middelpunt voor Heesch. Wij wensen alle betrokkenen hierin 
heel veel samenwerking en succes”.  

Stichting Aangenaam Heesch 
voorzitter Tonnie Wiegmans 

 
 
“Hier bestaat geen twijfel over, uiteraard staan wij achter de Pas. Een gemeenschapshuis in 
Heesch is een must in ons mooie dorp”. 

Ondernemersvereniging Heesch (OVH) 
Voorzitter Rens van Nistelrooij 

 



 
“Een goed initiatief en uiteraard ondersteunen wij dit.  
Mochten wij hierin nog meer kunnen betekenen dan horen wij dat graag!” 

Hans Alferink 
Namens For Mineur 

 
“Wij als Opa’s Krullendonk staan achter het burgerinitiatief om De Pas te behouden voor de 
inwoners van Heesch en voor alle gebruikers van de Pas”. 

Opa’s Krullendonk 
Voorzitter Ron Moors 

 
 
“Ook ik sta achter het Burgerinitiatief! En wel met volle overtuiging!!  
Als voorzitter van SamenLoop voor Hoop Heesch 2017 heb ik ervaren wat De Pas betekent 
voor de organisatie van een groot(s) evenement, want dat was het! Heel Heesch omarmde 
de SamenLoop en mede dankzij de Pas kon deze SamenLoop op een centraal punt in Heesch 
gehouden worden. Met De Pas hadden wij als organisatie alles onder één dak, op geen 
enkele andere plek in Heesch was dit zo mogelijk geweest.  
Vaak wordt De Pas geassocieerd met een avondje cultureel vertier. Dat klopt, en dat vinden 
we allemaal heel fijn maar er is nog zoveel meer: De Pas vervult een cruciale functie voor 
vele verenigingen en (maatschappelijke) organisaties.  
De Pas uitkleden of laten verdwijnen zou een aderlating voor Heesch zijn! Ik ga er van uit 
dat we dit niet laten gebeuren!” 

Voorzitter SamenLoop voor Hoop Heesch 
Petra van Teeffelen 

 
 
“Namens ons gehele bestuur van Stichting Carnavalsviering Heesch wil ik aan geven dat wij 
jullie initiatief steunen. Wij als SCH maken ons ook zorgen voor wat betreft een residentie in 
Krullendonk. Waar gaan we dit seizoen anders onze carnaval laten plaatsvinden? Op de 
Misse met een Heesch buiten carnaval... ;-)”. 

Voorzitter Stichting Carnavalsviering Heesch 
Esther Kaales 

 

“Het bestuur van Heerlijk Heesch ondersteunt voor de volle 100 procent het initiatief van 
het Burgerinitiatief met betrekking tot het behoud van de Pas. 
Jullie hebben het prachtig geformuleerd: “De Pas dat zijn we allemaal". 
Heesch zonder de Pas is ondenkbaar en sluiten zou een maatschappelijk drama zijn. 
 
Voor Heerlijk Heesch is de Pas als we terugkijken naar de 4 edities die we tot op heden 
gehad hebben, onmisbaar en zelfs een must. 
Hopelijk kunnen we volgend jaar bij het eerste lustrum (5 jaar) weer rekenen op de 
noodzakelijke steun en samenwerking van de Pas”. 

 
Namens het bestuur van Heerlijk Heesch 

Peter Appelboom 



“Wij als organisatie van Hisse Helden staan achter jullie initiatief”. 
 

Organisatie Hisse Helden 
Marion en Pieter van de Ven 

 
 
“De organisatoren en bezoekers van de liederentafel, ondersteunen dit initiatief van harte. 
Wij, gebruikers van De Pas zijn van mening, dat De Pas als gemeenschapshuis een 
onmisbare functie heeft voor de gemeenschap in Heesch”. 

Organisatie de Liederentafel 
Jan van Vilsteren 

 
 

“Een gemeenschap met een kloppend hart maar zonder ziel, heeft op voorhand geen 
toekomst. Een gemeenschap bestaat bij de gratie van interactie zonder welk een 
gemeenschap ophoudt gemeenschap te zijn. Als muziekvereniging zijn wij een culturele 
instelling, die zich inzet om de fanfaremuziek als cultureel erfgoed te behouden. Muziek is 
bij uitstek een uiting van verbinding. Muziek heeft binnen de ontwikkeling van onze jeugd 
een doorslaggevende functie. Muziek maakt een gemeenschap grenzeloos. Als 
muziekvereniging Aurora willen wij ons profileren naar de Heesche gemeenschap. Tijdens 
allerlei maatschappelijke events zoals Kerstmis, Carnaval, Dodenherdenking, Koningsdag, 
Sinterklaas etc, proberen we met onze muziek de sociale interactie meer inhoud te geven. 
Daarnaast willen we ook op een andere wijze invulling geven aan onze muzikale intenties. 
Aurora is een vereniging die op hoog niveau musiceert. Graag willen we de Heesche 
gemeenschap hiervan deelgenoot maken zoals bij “Aurora Ontmoet”, “Carnavalsconcerten” 
en “Uitwisselingsconcerten”. Om dat te realiseren hebben we een podium nodig. Al heel 
veel jaren is het cultureel centrum de Pas the place to be voor onze muzikale exposure. Bij 
het wegvallen van dit verbindende centrum komt de toekomst van het concerteren door 
Aurora op de tocht te staan. Het zou triest zijn dat met het wegvallen van de concerten ook 
de uitdaging naar onze jeugd wegvalt en daarmee het borgen van fanfaremuziek voor de 
toekomst. Een gemeenschap zonder muzikale ziel is Heesch onwaardig”.  

Fanfare Aurora 
Voorzitter Hans Manders 

 

“Wij, Dance Team Nistelrode, ondersteunen jullie plan voor 100%. 
Via Facebook hebben we al verschillende acties ondernomen. Ook heb ik een mail naar de 
gemeente gestuurd. Zonder de Pas kunnen wij geen toernooien meer organiseren in 
Bernheze! Dat vinden wij heel erg!! 
Ook de verenigingen uit het buitenland snappen er niks van! Zo'n mooie zaal met een 
perfect podium treffen ze maar zelden! Wij zijn vóór behoud van De Pas zoals hij nu is! 
Succes ermee”. 

Dance Team Nistelrode 
Voorzitter Rose-Marie van Heumen 

 



Het Filmhuis betuigt haar steun aan dit initiatief van betrokken 

Heeschenaren/gebruikers. Deze commissie ziet De Pas als een onmisbare schakel als het 

gaat om de organisatie en uitvoering van het Filmhuis. 

Werkgroep Filmhuis De Pas 
Marleen Frunt – van den Akker 

 
 
 
 
“De Heesche bridge club ondersteunt van harte het initiatief tot behoud van de Pas”. 
 

De Heesche Bridge Club - HBC ‘ 81 
Voorzitter Theo van Rosmalen  

 

“Mijn mede-bestuursleden juichen jullie initiatief toe. Wij vinden ook dat De Pas en vooral 
alle zaken die door allerlei partijen, zowel vrijwilligers als professionele organisatie binnen 
en rond CC De Pas georganiseerd worden van cruciaal belang zijn voor het dorp Heesch en 
de broodnodige cohesie binnen de dorpsgemeenschap.  
Daarom verdient CC De Pas als huiskamer van Heesch een levensvatbare toekomst, 
gebaseerd op realistische plannen en een degelijk/betrouwbaar subsidiebeleid van de 
gemeente”. 

Namens het werkbestuur van het Dorpsplein Heesch 
Clemens Wubbels 

 
 
“De organisatie van de wandeldriedaagse Heesch ondersteunt het Burgerinitiatief 13.445 x 
De Pas”. 
 

Namens de organisatie van de Wandeldriedaagse Heesch 
Anke Kappert-van Herpen 

 
De Pas moet blijven! Dat vindt het stichtingsbestuur van De Pas! Maar ook wij, de 
organisatie van De Hisse Kwis, vinden het vanzelfsprekend dat De Pas moet blijven....En we 
weten ook zeker dat dat voor alle Heeschenaren geldt, inclusief de gemeenteraad! Hoe en 
in welke vorm, daar moeten we toch SAMEN een oplossing voor kunnen bedenken? We 
hebben hier immers heel veel slimme creatieve inwoners: dat weten wij van De Hisse Kwis 
maar al te goed!! Na meer dan 10 jaar doen er nog steeds ca 1250 deelnemers mee aan 
deze jaarlijkse dorpskwis, die vanuit De Pas georganiseerd wordt! SAMEN moeten en 
kunnen we De Pas behouden! Heesch kan niet zonder De Pas! 

Namens de organisatie van De Hisse Kwis 
Mariëlle van Gogh 

 

 



 
 
Diverse positieve reacties tot behoud van de Pas zijn ontvangen van de volgende Heesche 
bands, zonder toelichting. Elk van hen heeft met regelmaat in de Pas gespeeld: 

 
Mick Stender 

Qualawaai 
Peaky Censored 

Outline 
The Young Ones 

Co-Incidental 
The Velvet Roses 

 
 


